
Zápis z jednání komise pro městská sídliště ze dne 2.5.2011 

 

Datum a čas konání: 2.5.2011, 15.30 hodin 

Místo konání: zasedací místnost MÚ Kutná Hora, Václavské nám. 182 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté:Oldřich Kubový – velitel MP, Ing.Tvrdík – vedoucí technického oddělení OSM 

 

Program: 

Zahájení, prezence 

Informace MP 

Jarní prohlídka sídliště Šipší – plnění – technické odd. – Ing.F.Tvrdík 

Kontrola zápisu 

Různé 

 

Zahájení, prezence 

 Předseda komise pan Hlavatý přivítal členy komise, hosty a všechny obeznámil 

s programem. 

 M.Hlavatý informoval o propadu do důlního díla v ulici J.Palacha, OSM zareagoval 

okamžitě, propad bude likvidovat stát, konkrétně firma Důlně stavební na rákladě 

rozhodnutí Báňského úřadu. 

 

Informace MP 

 Vedoucí Městské policie pan Kubový se dostavil na jednání z vlastní iniciativy. 

Chtěl upřesnit informace k jednotlivým záležitostem z minulého týdne (ohledně 

jednání příslušníků MP – lokalita Jana Palacha) a současně se vyjádřit k bodům ze 

zápisu z minulé komise 

 Vysvětlil činnost a náplň pracovníků MP  

 vytvoření kamerového dohlížecího systému města 

 při umísťování kamer se vycházelo ze statistik TČ ve spolupráci s OŘ PČR, 

kamerový systém by se měl využívat k monitorování nejrizikovějších míst 

z hlediska TČ 

 ke kameře v ulici Jana Palacha –potvrdil její nefunkčnost, aby mohla monitorovat 

kontejnerové stanoviště, je nutné odstranit strom (kamera byla v provozu 12let, 

byl to analogový přenos, vše je o financ.prostředcích (kamery taky nejsou 100%, 

vše nezachytí) 

 v úterý (3.5.2011) bude jednat komise informatiky na půdě MP v souvislosti 

s instalací kamer ve městě, musí se stanovit koncepce, jakým směrem se bude 

systém prevence a kontroly využívat a jakým způsobem 

 upozornil, že ve městě narůstá všeobecně majetková a trestní činnost 

 Ing.Vališ vznesl dotaz k čipování kol – zatím je zpracován a podán projekt 

 

Jarní prohlídka sídliště Šipší – plnění – technické ood. – Ing.F.Tvrdík 

Dne 11.dubna byla za přítomnosti členú komise, pracovníků odboru správy majetku, 

Technických služeb provedena jarní prohlídka sídliště Šipší. 
(Pro RM - zápis z prohlídky bude součástí dnešního zápisu) 

Ing.Tvrdík informoval, že většina závad zjištěných na prohlídce je již částečně 

odstraněna, anebo požadavky jsou předány TS  

- Lavičky jsou řešeny 

- Plot (oprava) ve vnitrobloku bude vyřešen do tří týdnů 

- Přechod pro pěší od školní družiny ke školní jídelně – požadavek předán k vyjádření na 

MP 

- Chodníky v ulici J.Palacha – k této záležitosti se vyjádřil Ing.Tvrdík slovy:“nebudou 

opraveny určitě ze dne na den“, to je záležitost na delší časový horizont 

- Parkoviště vedle budovy spojů – nebude 

- Bikrosová dráha – je jedna nabídka od TS, jezdí tam děti, nebezpečí úrazu, je nutné 

okamžité řešení, alespoň umístit upozornění, že je vše na vlastní 



nebezpečí…nutné co nejrychlejší vyřešení (odvést aspoň to kamení, 

nebezpečí poranění dětí dle slibu ředitele TS z 11.4.) 

- Orientační tabule – budou, komise doporučuje instalaci na každém vjezdu do sídliště 

- Chodník Na Studních – opravuje se  

- Kanál pod přístřeškem u Barborky 17.listopadu – Stavební úřad vyzval majitele (je to 

cizí objekt) 

 Informace k čištění ulic – jak na minulém jednání se zmiňoval, do ulic budou 

instalovány zónové značky, konečně se zpožděním se dostanou do provozu 

(někteří členové komise navrhují , při nerespektování těchto značek , několik aut 

odtáhnou, byla by to prevence a příště při dalším čištění ulic, by se to jistě již 

neopakovalo, mělo by to výchovní účinek) 

 Ing.Tvrdík – je předčasné dopředu vynášet soudy, uvidíme po prvním měsíci 

provozu 

 M.Hlavatý informoval – účastnil se s Ing.Jiráskem jednání týkající se zateplení ZŠ 

J.Palacha, p.ředitel vznesl požadavek – rozšíření chodby, nelze v současné době , 

když jsou to dotační finanční prostředky a projekt je již schválen..uprostřed 

realizace není možné měnit . 

 V ulici J.Palacha . část nad „dřevníkem“ je tam propad – řeší to pan Ing.Drahorád 

 

Kontrola zápisu 

Bikrosová dráha – vyjádření vedoucího odboru investic:úprava dráhy bude provedena TS 

M.Hlavatý informoval členy komise o stanovisku RM k zápisu ze dne 28.3.2011. 

Pan arch.Železný rezignoval na funkci člena komise, na základě jeho vlastní žádosti byl 

RM odvolán  

Radní kladně hodnotí práci Ing.Vališe, doporučují ho odkázat na spolupráci s TS. 

 

Různé: 

Materiál „Správci kontejnerových stání – koncepce zajištění pořádku u kontejnerových 

stání na sídlišti Šipší v Kutné Hoře“ – zpracoval Ing.Jan Vališ  

OSM , technické oddělení nás požádalo o stanovisko k výše uvedenému materiálu: 

Komise pro městská sídliště podporuje navrhované řešení, doporučuje rozšířit 

koncepci na celé město. Komise podporuje tento nápad, který by mohl vést ke 

zlepšení současného stavu kolem kontejnerových stání.na sídlišti. 

 

Děkanovská – prezentovala připomínky občanů z domu Na Studních, nepořádek (starý 

nábytek, židle, lednice, kanape)  za restaurací Mamut, v současnosti je to dle občanů 

místo pro nepřizpůsobivé lidi, doporučují odstranit ( údajně si tento prostor lidé pletou 

s veřejným WC), z důvodu – doporučuje komise SÚ vyzvat majitele o úklid  

Majznerová – na návštěvě Města Kolín ji zaujal nápis na odpadkových koších 

s poděkováním, mohla by to být inspirace Komise doporučuje projednat v komisi ŽP, 

zajistí Hlavatý 

Děkanovská – na příští jednání pozvat ing.arch.Kremlu. 

 

 

Jarní prohlídka č.2 (sídliště Puškinská- Trebišovská) se koná dne 13.6.2011 

Sraz v 15.00 hodin před „Barborkou u Geiera“ 

 

Příští jednání komise se koná dne 27.6.2011  

v 15.30 hodin v zasedací místnosti MÚ Václavské náměstí 182 (!!) 

 

 

 

Zapsala: Alena Děkanovská 

Zápis ověřil: Martin Hlavatý 


